
 

 

 

 

 

 

 

SA PÄRNUMAA ARENDUSKESKUS 

NÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

Pärnu 20.09.2024  

 reg kpv 07.10.2024 nr 1-2/24/3-1 

 

 

 

Koht: Ringi 35, SA Pärnumaa Arenduskeskus, ruum A252 

Toimumise aeg: 20.09.2024 

Algus kell 13:00, lõpp 14:30 

Juhatas: nõukogu esimees Irina Talviste 

Protokollis: Anni Viitamees – SAPA büroojuht 

Osa võtsid nõukogu liikmed: Irina Talviste, Kadri-Aija Viik, Ene Täht (lahkus kell 14.11), Ülle 

Vapper 

Osales Teamsis: Silver Smeljanski, Lauri Luur (liitus kell 13.13, lahkus kell 13.45) 

Kutsutud: Erik Reinhold – juhatuse liige 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. SAPA esindaja(te) määramine Uue Energia Nõukoja koosseisu 

(https://www.riigiteataja.ee/akt/428062024021) 
2. Ülevaade SAPA ettevõtluskeskkonna alastest tegevustest 

3. Arutelu SAPA 2025 aasta tegevuskavast 
 

Koosoleku avamine 

SA Pärnumaa Arenduskeskuse (SAPA) nõukogu esimees Irina Talviste juhatas sisse SAPA nõu-

kogu koosoleku. 

 

Päevakorra kinnitamine 

I. Talviste tegi ettepaneku kinnitada esitatud päevakord. 

 

Otsustati: Kinnitada esitatud päevakord. 

 

Hääletamine: Poolt: 5 

Ei hääletanud: 1 

 

 

1. KUULATI: 

I. Talviste tegi ettepaneku kutsuda järgmisele Pärnumaa Arenduskeskuse (SAPA) nõukogu koos-

olekule osalema riigikogu liikme Andres Metsoja, et arutada Uue Energia Nõukoja tegevusi lä-

hemalt. Arvestades, et teema on uus, on esmalt vajalik saada põhjalik ülevaade Nõukoja tegevus-

test, mille alusel saab langetada otsuse Uue Energia Nõukoja esindajate määramise kohta. 

Seoses sellega tehti ettepanek lükata antud päevakorrapunkt edasi.  

Erik Reinhold võtab ühendust Andres Metsojaga, et arutada tema kaasamist järgmisele SAPA 

nõukogu koosolekule. 

https://www.riigiteataja.ee/akt/428062024021
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1. OTSUSTATI: 

1.1 Lükata antud päevakorrapunkt edasi. 

1.2 Erik Reinhold kutsub järgmisele SAPA nõukogu koosolekule osalema riigikogu liikme 

Andres Metsoja. 

 

Hääletamine: Poolt: 5 

Ei hääletanud: 1 

 

 

2. KUULATI: 

E. Reinhold andis ülevaate Pärnumaa Arenduskeskus (SAPA) ettevõtluskeskkonna alastest tege-

vustest. 

Kadri-Aija Viik esitas küsimuse, kas on eraldi väljatoodud kui palju on linna ning maakonda 

registreerituid ettevõtteid ja inimesi osalenud projekti KOBAR tegevustes 2024. aasta esimesel 

poolaastal.  

E. Reinholdi sõnul sellist analüüsi hetkel ei tehta. 

I. Talviste tegi ettepaneku korraldada Pärnu Linnavalitsuses teabering tutvustamaks võimalusi, 

mida Pärnumaa Arenduskeskus pakub. See aitaks linnavalitsuse töötajatel paremini suunata ini-

mesi SAPA poole, kuna hetkel pole täpseid teadmisi SAPA pakutavate võimaluste kohta. 

Samuti soovitas ta korraldada ettevõtlusnädalat erinevates osavaldades koostöös Pärnu Linnava-

litsusega, et sealseid ettevõtjaid kaasata tegevustesse. 

E. Täht lisas, et on oluline luua ettevõtjatele võimalusi omavaheliseks suhtluseks ning tagada, et 

ka väljaspool Pärnut tegutsevad ettevõtjad tunneks ennast väärtustatuna. 

E. Reinhold leidis, et ei ole probleemi korraldada ettevõtluspäevi ka osavaldades. 

 

2. OTSUSTATI: 

2.1 Võtta esitatud informatsiooni teadmiseks. 

 

 

3. KUULATI: 

E. Reinhold tutvustas SAPA 2025 aasta tegevuskava ja ütles, et praegu on käimas projekti KO-

BAR 3 planeerimine. Ta palus nõukogu liikmetelt ettepanekuid 2025. aasta tegevuste osas. 

Ettepanekuid ei tehtud. 

 

3. OTSUSTATI: 

3.1 Võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

 

 

I. Talviste tegi ettepaneku leppida kokku järgmine SAPA nõukogu koosoleku aeg. 

Järgmine SAPA nõukogu koosolek toimub 13.11.2024 kell 10.00 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Irina Talviste Kadri-Aija Viik 

nõukogu esimees nõukogu liige 

 

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Lauri Luur Ülle Vapper 

nõukogu aseesimees liige  nõukogu liige 

 

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt) 
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Ene Täht Silver Smeljanski 

nõukogu liige nõukogu liige 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Anni Viitamees 

koosoleku protokollija 

 


